
 

Usnesení z jednání finančního výboru ze dne 19.04.2017 

 

Finanční výbor doporučuje Zastupitelstvu města Holešova : 

1. zvážit další nabídky variantního řešení opravy omítek poslední strany zámku schválit změnu  

 
2. mít smluvně ošetřená veškerá rizika ve vztahu k z.s. Atletika Holešov při rekonstrukci stadionu 

Míru  

 

Finanční výbor nedoporučuje Zastupitelstvu města Holešova: 

1. schválit rozpočtové opatření č. 2/2017 dle předloženého návrhu 

 

Finanční výbor konstatuje, že je znepokojen postupem řešení ukončení nájemní smlouvy a převzetím 

objektu novým subjektem, kdy k dnešnímu dni není zcela jasná forma a výše finančního vyrovnání 

mezi městem a nájemcem. Na nutnost včasné přípravy finanční výbor upozorňoval již více než před 

rokem 

 

 

Zapsala: Ilona Kupková 

V Holešově 19.04.2017            Ing. Martin Koplík 

                předseda finančního výboru 


